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Zapytanie 

 

Dot. parkowania pojazdów w ciągu ul. Narutowicza 

 
W pobliżu budynków US przy ul. Narutowicza pojazdy parkują permanentnie w sposób 

uniemożliwiający bezpieczne przejście pieszym. 

 



 

 



 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1) Czy ten sposób parkowania należy uznać za dopuszczalny? 

2) Czy jest możliwe podjęcie działań podlegających na stałej aktywności patroli SM w tej okolicy, 

by zapobiegać tego typu sytuacjom? 

3) Jakie rozwiązania techniczne ograniczające możliwość parkowania w taki sposób można 

przyjąć i jak najszybciej wdrożyć? Kiedy to nastąpi? 

 

Z poważaniem 

 

Marek Duklanowski 


